
 

Datum: dinsdag 12 januari 2021. 

Aanwezig: Jean Morren, Tania Humblet, Daniël Janssens, Dany Stassen, Thomas Dhoey, Stef 
Ryckmans, Johan ChrisDaens, Xavier Huon, Gust Nieuwenhuis. 

Verontschuldigd: Annelies Philips, Rita Coucke. 

Plaats: AdministraDef Centrum, Gemeenteraadzaal. 

Agenda:  

1. Verslag vorige bijeenkomst d.d. 13/10/2020 opvolgen. 

2. Ontslag GAMV-bestuurslid Lieve De Clerck. 

3. Rechts afslaan voor fietsers bij rood licht met nieuw verkeersbord. 

4. Ontwerpplan Hulstbergstraat. 

5. Plan Den Tomme, bovenbouw. 

6. GAMV-vergadering februari starten om 19 u? 

7. Herstelplan Kortenberg Coronacrisis, antwoord op GAMV-advies. 

8. Snelheid acDes met flitsen oktober-november 2020. 

9. Voorstel data Gamv-vergaderingen 2021: 9 februari, 9 maart, 8 juni, 14 september, 12 
oktober, 14 december. 

10. Varia. 

Verslag: 

1. SignalisaDe in Guldendelle wordt aangepast, er wordt rekening mee gehouden dat het wel 
toegankelijk blij_ voor bandweer. 
Paaltjes aan kruispunt Klein Vilvoordestraat – Dorpsstraat: liefst geen houten paaltjes maar in 
kunststof die ook flexibel zijn en op de rand anders geen doorgang meer voor voetgangers. 
Zou de halve bol aan de hoek Karterstraat – Steenweg ook niet kunnen vervangen worden 
door een kunststof paaltje? 
Op de Heirweg is de signalisaDe verplaatst, maar wel aan de verkeerde kant. Kan er niet met 
de gemeente Bertem afgesproken worden om de fietsstraat te verlengen? Parking aan 
Vossenhol is te klein. 

2. Lieve De Clerck hee_ ontslag genomen uit het bestuur omwille van andere acDviteiten. 

3. Agentschap Wegen en Verkeer hee_ een nieuw bord (B22) dat aanduidt dat aan een 
kruispunt bij rood licht de fietser wel rechtsaf mag afslaan als het veilig is. Kan dit bord 
geplaatst worden aan Karterstraat – StaDonstraat.  Kan daar niet omdat fietspad aanliggend is 
aan de rijbaan. Enig kruispunt waar het mogelijk is, is aan de Noodbosweg – 
Leuvensesteenweg – Prinsendreef. Is wel aangewezen aan dit kruispunt. 
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4. De aanzet voor dit plan is de aanleg van een fietspad van Bertem tot Meerbeek langs deze 
baan.  Kruispunt Hulstbergstraat – Klein Vilvoordestraat wordt ook herzien met de bedoeling 
dat de Klein Hulstbergstraat vermeden wordt. Er komt een 2-richDngs fietspad gescheiden 
van de straat, achter de bomen. Er moeten nog wel enkele grondinnames moeten gebeuren 
in Meerbeek (heel weinig) maar er zullen geen bomen verdwijnen. Ter hoogte van de 
Heirbaan zou er een soort rotonde komen, maar zodanig dat ook groot vrachtvervoer er 
gemakkelijk voorbij kan. Op grondgebied van Kortenberg wordt de rijweg ook heraangelegd 
samen met de rioleringswerken en komt er ook aangepaste verlichDng. 

5. Den Tomme: probleem is waterinfiltraDe in de bodem. Het beste is ter plaatste laten 
infiltreren maar een deel van het water zal naar een bufferbekken geleid moeten worden in 
Bertem.  Daarom is nu het plan opgevat om zoveel mogelijk plaatsen op het openbaar 
domein met groen te bekleden zodat het water dar ter plaatse kan infiltreren. De 
verschillende dwarsprofielen die voorgesteld zijn zullen ajankelijk van de mogelijkheden 
toegepast worden. Er is een circulaDeplan voorgesteld geweest om zoveel mogelijk het 
kruisen in de smalle straten te vermijden. Dat is afgevoerd omdat er daar niet veel verkeer is, 
alleen de bewoners komen in die straten .Studiebureau gaat verder bekijken of er nog 
uitwijkplaatsen nodig zijn en waar dit kan. Kan dit gezien worden als een woonerf? Mobipunt 
langs Heirbaan? Start van de werken waarschijnlijk eind 2021 of begin 2022. 

6. Volgende vergadering toch om 20 u. 

7. Antwoord op herstelplan werd doorgestuurd. 

8. Er wordt nog alDjd op dezelfde plaatsen geflitst. Nu ook in Wolvestraat: groot percentage van 
de voertuigen rijdt te snel. 
Flitspalen hebben wel een ontradend effect. 

9. Data volgende vergaderingen in 2021 worden bevesDgd: 9 februari, 9 maart, 8 juni, 14 
september, 12 oktober en 14 december. 

10. De begroDng werd doorgestuurd naar het bestuur van de GAMV en de Ondervoorziler hee_ 
ze bevesDgd als correct. 
De vacature van penningsmeester wordt vacant verklaard. De kandidatuur van Jean Morren 
wordt voorwaardelijk weerhouden. Geïnteresseerden kunnen zich kandidaat stellen via mail 
aan het bestuur. 
De bank Argenta hee_ gemeld dat zij haar rekeningen wijzigt. Er zal onderzocht worden of 
het niet beter zou zijn om van bank te veranderen. Belfius, dat gegroeid is uit Het 
Gemeentekrediet? 
 
 


